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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-03/2024 
Datum:  16. 4. 2024   

 
 

ZAPISNIK 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 16. 4. 2024, ob 18. uri, 

v Vili Vipolže 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Goran Simčič, Vilko Prinčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Anja Pertovt, Jurij Špacal, David 
Saksida, Damjan Birtič, Robert Feri, Zvezdan Prinčič, Tanja Baša Jasnič, Nadja Šfiligoj, Silvestra Elen Brašnić Saffigna 
 
Opravičeno odsotni: Lilijana Kastelic, dr. Karol Peter Peršolja 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Sebastjan Arčon, Mateja Ambrožič, Martin Simčič – TDM Biro d.o.o., Mitja Kristančič – predsednik 
Komisije za šport 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 12. redne seje 
3. Potrditev zapisnika 1. dopisne seje  
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
5. Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2023 – skrajšani postopek  
6. Predstavitev idejne zasnove programske ureditve športnega parka Vipolže  
7. Pregled stanja obcestnih plazov na območju občine Brda    
8. Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki preteklega leta Javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka 

Nova Gorica  
9. Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev in ravnateljev javnih 

zavodov   
10. Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Brda za leto 2023  
11. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 12. redne seje  
12. Pobude in vprašanja svetnikov   
13. Realizacija sklepov 12. redne seje   
14. Realizacija sklepov 1. dopisne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
    

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 12. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 12. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 12. redne seje. 
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Ad 3. 
 
Potrditev zapisnika 1. dopisne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 1. dopisne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 1. dopisne seje. 
 

Ad 4. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 13. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 13. redne seje.   
 

Ad 5. 
 
Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2023 – skrajšani postopek 
 
Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2023 predstavi Beti Kumar.  
 
Prihodki proračuna so bili v letu 2023 realizirani v višini 8.288.281 Eur oziroma 92,39% planiranega proračuna. Manjša 
realizacija, glede na planirano je pri kapitalskih prihodkih. Odhodki so realizirani v višini 8.472.236 Eur oz. 88,07% 
planiranega proračuna.  
V primerjavi s predhodnim letom pa je realizacija višja tako na prihodkovni kot odhodkovni strani, kar  je razvidno iz 
preglednice. 
 

 
 
Delovanje Občine Brda je v preteklem letu najprej potekalo na podlagi sprejetega Odloka o proračunu Občine Brda za 
leto 2023, ki ga je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 23. redni seji dne 21. 12. 2021 (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 66/2021). Prihodki so znašali 7.973.948 Eur, odhodki pa so znašali 7.797.649 Eur. Razlika med 
prihodki in odhodki je znašala 176.299 Eur. Odhodki povečani za kapitalski delež 23.299 Eur in odplačilo dolga v znesku 
353.000 Eur so znašali 8.173.948 Eur. Skupni primanjkljaj znaša -200.000 Eur (razlika med vsemi prihodki in odhodki) in 
se pokriva z ostankom sredstev na računih iz preteklih let.  
Zaradi spremenjenih okoliščin, ki so vplivale tako na prihodkovno kot tudi na odhodkovno stran, je bilo potrebno v prvi 
polovici leta ponovno uravnotežiti proračun, kar se je odrazilo v sprejetju prvega rebalansa proračuna Občine Brda za 
leto 2023 in sicer dne 28. 3. 2023 na 4. redni seji (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 20/2023). Prihodki so znašali 
9.784.115 Eur, odhodki pa so znašali 10.536.311 Eur, razlika med prihodki in odhodki je znašala -752.196 Eur. Prihodki 
skupaj z zneskom zadolževanja 600.000 Eur so znašali 10.384.115 Eur. Odhodki povečani za kapitalski delež 23.299 Eur 
in odplačilo dolga v znesku 353.000 Eur so znašali 10.912.610 Eur. Skupni primanjkljaj znaša -528.495 Eur (razlika med 
vsemi prihodki in odhodki) in se pokriva z ostankom sredstev na računih iz preteklih let.  
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Dne 10. 10. 2023 na 8. redni seji je Občinski svet Občine Brda sprejel drugi rebalans proračuna Občine Brda za leto 
2023 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 57/2023). Prihodki so znašali 8.971.013 Eur, odhodki pa so znašali 9.620.209 
Eur. Razlika med prihodki in odhodki je znašala -649.196 Eur. Prihodki skupaj z zneskom zadolževanja 500.000 Eur so 
znašali 9.471.013 Eur. Odhodki povečani za kapitalski delež 23.299 Eur in odplačilo dolga v znesku 356.000 Eur so 
znašali 9.999.508 Eur. Skupni primanjkljaj znaša -528.495 Eur (razlika med vsemi prihodki in odhodki) in se pokriva z 
ostankom sredstev na računih iz preteklih let. 
 
Roberta Feri zanima, kolikšen je znesek za odkup zemljišč za kolesarsko stezo Dobrovo – Vipolže – meja Italija, saj kot 
je razbrati niso še bila odplačana.  
 
Beti Kumar pojasni, da je plačilo odkupa zemljišč za kolesarsko stezo Dobrovo – Vipolže – meja Italija planirano v letu 
2024 v vrednosti 40.000,00 Eur.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme Zaključni račun proračuna Občine Brda za leto 2023, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 

 
Ad 6. 

 
Predstavitev idejne zasnove programske ureditve športnega parka Vipolže 
 
Idejno zasnovo predstavijo Dejan Rusjan, Martin Simčič – TDM Biro d.o.o. in Mitja Kristančič – predsednik Komisije za 
šport pri Občini Brda.  
 
V Vipolžah je Občina Brda lastnica večjega območja, katerega uporablja kot športni park. Trenutno je na njem več 
nogometnih igrišč, pumptrack in fitnes. Želja Občine Brda je, da se na območju izdela idejno zasnovo, ki bi pokazala 
morebitni nadaljnji programski razvoj  vsebin na območju. Območje obravnave je na levi strani ceste, ki vodi na 
Dobrovo, v velikosti 5500m2. Poleg športno-rekreativnih vsebin se že sedaj del območja uporablja za parkiranje. 
Zato mora zasnova obravnavati tudi ureditev novega uvoza za motorna vozila in parkiranje, tako za avtomobile, kot 
avtobuse. 
 
Na obravnavanem območju so že sedaj 3 nogometna igrišča, katera se ohranijo. Parkirišče, za katerega je tudi že 
pridobljeno gradbeno dovoljenje, je predvideno na severozahodu območja. Predviden je prostor za 130 avtomobilov 
in 6 avtobusov. Parkirišče za avtobuse bi lahko služilo tudi ob večjih dogodkih v Vili Vipolže, obiskovalci bi parkirali avte 
v športnem parku in se z organiziranim avtobusom odpeljali na dogodek v Vili Vipolže. Prav tako bi avtobuse lahko 
začasno parkirali tisti, ki odložijo goste na drugih zanimivostih po Brdih in morajo počakati, da te goste spet 
prevzamejo. Predlaga se zasaditev ustreznega števila dreves na parkirišču, tako za potrebe senčenja vozil kot vizualne 
lepše podobe območja. Po obodu območja športnega parka se predvidi trim stezo, namenjeno zgolj rekreacijski hoji in 
teku. Prometne oziroma poti namenjene upravljalcem programov športnega parka se spelje ločeno. Predvidi se 
dovozno pot speljano med lokalno cesto Dobrovo- Vipolže in trim stezo. na katero pa imajo dostop le vozila 
upravljalcev programov športnega parka. Na začetku dovozne poti se predvidi rampa. 
 
PROGRAM ŠPORTNIH REKREACIJSKIH IGRIŠČ 
Na jugozahodu območja, južno od nogometnih igrišč, se predvidi območje drugih športnih igrišč. Igrišča so postavljena 
skupaj in dostopna po dostopnih poteh. Predlaga se postavitev igrišča za tenis, igrišča za košarko, ki bi lahko bilo tudi 
za mali nogomet. Prav tako se predlaga skupno igrišče za odbojko in badminton. Predvidi se še dve igrišči za Padel, 
kateremu se interes za igro zadnja leta izjemno veča. Na tem območju igrišč bi se lahko predvidel tudi manjši ekološki 
WC (naprimer Kazuba, itd…). 
 
OBMOČJE MEŠANIH DEJAVNOSTI IN PLEZALNA STENA 
Popolnoma nova bi bila ureditev na jugovzhodu. Na tem območju so že sedaj prisotna večja drevesa, ki bi se v večji 
meri ohranjala. Med njimi se predvidi sprehajalno pot, otroška igrala (trampolini, Zipline, itd…) in piknik prostor. Tu se 
predvidi tudi možnost postavitve manjših kontejnerskih hišk, v katerih bi lahko bil bar, sanitarije, garderobe, 
izposojevalnica koles, itd…). Ti so postavljeni na istem mestu in ne razpršeno po območju z namenom lažje izvedbe 
instalacij, kanalizacije ter v bližini dostavne ceste. Osrednja pozornost pa bo na tem območju namenjena plezalni steni, 
postavljeni tako, da vizualno dominira v prostoru in vabi morebitne obiskovalce športnega parka. Nekoliko nižje od 
plezalne stene pa se predvidi tribuna za gledalce. Ta bi služila tako športnikom za podrobnejše analize s trenerji, kot za 
raznovrstne dogodke na prostem. Vzhodno ob novem nogometnem igrišču se predvidi montažne jeklene tribune, ki so 
postavljene v bližini bara. 
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Na skrajnem jugovzhodnem delu se predlaga, da se v prvi fazi območje ustrezno ozeleni in se ohranja odprto zeleno 
površino. Taka površina je potrebna za tiste rekreativne dejavnosti oziroma športe, ki nimajo predvidenega igrišča v 
športnem parku (na primer frizbi, itd…). Uporaben pa bi bil tudi za prosto igro otrok in odraslih, počitku, spuščanju 
zmajev na veter, itd. 
 
PREDLOG UREDITVE ŠPORTNEGA KAMPA 
Variantno se lahko na tem območju v prihodnosti uredi kamp z bungalovi, ki bi v prvi vrsti služil tujim športnim 
ekipam, ki bi prišle v Goriška Brda na večdnevno športno pripravo. Za ta namen je izdelana tudi varianta za ureditev 
takšnega kampa. 
 
Župan Franc Mužič meni, da gre za zelo zanimiv projekt. Prve ideje so se pojavile že pred več kot tridesetimi leti. Zelo 
je zadovoljen s tem, kar je bilo že do sedaj narejenega v športnem parku. Prepričan je, da bo športni park v kratkem 
času dobil tudi dodatne vsebine.  
 
Robert Feri pove, da gre za zelo smiselno in logično celoto. Zanima ga, kaj bi to predstavljalo za športni turizem in kako 
privabiti nov segment gostov v Brda in nadaljnje polnjenje kapacitet. Kako je z lastništvom s strani občine, katera 
zemljišča so že in katera še niso v lasti občine in kako je z namembnostjo zemljišč.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da je bilo zemljišče last Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov RS, ki ga je Občina Brda že 
pred dobrimi 10-imi leti uspela pridobiti brezplačno za širši družbeni interes.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da je Občina Brda 100% lastnik zemljišča. Namenska raba je – območje namenjeno športu. Ko je 
bila Občina Brda v postopku pridobitve gradbenega dovoljenja za pumptrack in fitnesa na prostem, je bilo takrat 
zemljišče oz. športni park obravnavan kot celota, saj mora objekt izpolnjevat določene pogoje kot celota.  
 
Anita Manfreda pove, da je bila najprej pripravljena in predstavljena idejna zasnova. V kolikor bo ta prepoznana kot 
zanimiv celosten projekt, je občina pripravljena po segmentih pridobivati projektno dokumentacijo.  
 
Anja Pertovt pohvali dobro pripravljeno idejno zasnovo, ki je zelo primerna za širšo skupnost. Zanima jo, kakšna je 
velikost tribune oz. amfiteatra?  
 
Martin Simčič pojasni, da gre zgolj za idejo, teren je višinsko razgiban, glede na potrebe se lahko prilagodi.  
 
Anja Pertovt doda, da bi morala biti velikost amfiteatra urejena glede na potrebe oz. površina dovolj velika za 
nastopajoče (10m x 12m). 
 
Nadja Šfiligoj pove, da gre za zelo lepo in veliko pridobitev za Brda, ki da možnost uporabe velikemu številu oseb. S 
tem se bo privabilo predvsem športnike, če bo kamp namenjen tudi ostalim športnikom, torej ne samo tistim za 
rekreacijo ampak tudi tistim, ki pridejo na športne priprave na tekmovanja. Zanima jo, koliko ljudi lahko kamp 
sprejme? 
 
Martin Simčič pojasni, da kamp meri 3.800m2 in je v njem lahko postavljenih kar lepo število hišic.  
 
Mitja Kristančič pojasni, da 60 – 70 oseb je za kamp več kot dovolj.  
 
Tanja Baša Jasnič sprašuje ali je predvidena povezava z italijanskim Prevalom, saj tudi na tem območju veliko ljudi 
kolesari in se sprehaja.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da se išče možne rešitve v zvezi s sodelovanjem s sosednjimi pobratenimi občinami 
(Interreg razpisi).   
 
Zvezdan Prinčič pove, da vsaka nova pridobitev v športnem parku (fitnes na prostem, pumptrack) je povečala število 
obiskovalcev. Prepričan je, da bodo nove vsebine definitivno prinesle velike pridobitve in bo športni park postal nekaj 
lepega. Zanima ga, ali je kje predvidena čistilna naprava? 
 
Nika Prinčič pove, da z učenci iz OŠ Alojza Gradnika Dobrovo hodijo enkrat letno na meritve na stadion v Novo Gorico. 
Prepričana je, da bi jih z ureditvijo športnega parka lahko izpeljali v Brdih. Edina zadeva, ki manjka je pesek za skok v 
daljino. V kolikor bi se še to dodalo, bi veliko prihranili pri stroških prevoza v Novo Gorico.  
 
Jurij Špacal poda predlog, da se občina poveže s kolesarsko povezavo na italijanski strani in tudi tekaškimi progami.  
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Damjan Birtič pove, da se na drugi strani Brd nahajajo krasne ravne površine, v katere bi bilo smiselno vlagati, v pot ob 
reki Reki, več kot 5km ravnih površin, zelo primernih za hojo, kolesarjenje in druge možnosti rekreacije.  
Predlaga pa, da se razmisli, kako otrokom, ki živijo na drugi strani Brd, omogočiti, da pridejo do športnega parka 
Vipolže. Kako navezati kolesarske in pešpoti, kako povezati Brda. Potrebno ja najprej urediti rekreativne površine v 
Brdih.  
 
Roberta Feri zanima, kaj sledi predstavitvi idejne zasnove, kakšni so postopki?  
 
Anita Manfreda pojasni, da je bila podana predstavitev, kaj je bilo do sedaj že narejeno in h kakšni ureditvi občina 
stremi. Glede na to, da je bilo na seji podanih nekaj pobud, se bo le-te smiselno povzelo in ko bo dokument izdelan  
predstavilo občinskemu svetu. V skladu z razpoložljivimi sredstvi občine se bo pripravljalo projektno dokumentacijo, 
iskalo nepovratna sredstva ter gradilo športni park naprej skladno z razpoložljivimi sredstvi. 
 

Ad 7. 
 
Pregled stanja obcestnih plazov na območju občine Brda 
 
Obrazložitev podata Dejan Rusjan in Sebastjan Arčon.   
 
V lanskem letu se je ob vremenskih ujmah zgodilo kar nekaj plazov, ki posredno ali neposredno ogrožajo prometno 
varnost na občinskih cestah. Izpostaviti gre predvsem dva plazova ob lokalni cesti Dobrovo – Vipolže, katerih sanacija 
pomeni tudi največji finančni zalogaj. Večji od teh plazov je zahteval delno zaporo ceste, kar pomeni tudi največjo oviro 
v prometu na tej lokalni cesti. Pri vseh ostalih primerih zapore ceste niso bile potrebne, kvečjemu gre za zoženje ceste 
ali pa le za čiščenje ceste. Potrebno pa je ločiti plaz ali usad od recimo porušitve starega kamnitega zida ali suhozida, ki 
se je podrl zaradi dotrajanosti. Vemo, da je kar precej takih starih zidov, ki so precej dotrajani in vsako leto se ob obilnih 
padavinah okruši kakšen del. Tega je precej, kar pomeni, da bi morala občina zagotoviti znatno več sredstev za njihovo 
obnovo, ker pač nobena stvar ni večna. Mi se bomo v nadaljevanju osredotočili le na večje plazove in usade (usad je 
majhen in ozek plaz, katerih trajanje je zelo kratko). 
 
Stanje na posameznih plazovih: 
1. PLAZOVA V POBOČJU NAD LOKALNO CESTO DOBROVO – VIPOLŽE: Takoj po sprožitvi tako obsežnega plazu smo na 

občini naročili izdelavo geotehničnega sanacijskega elaborata (PZI). Ocena vrednosti sanacije večjega plazu znaša 
242.853,36 €, manjšega plazu pa 62.107,30 €. Po izdelavi elaborata smo na sestanek pozvali predstavnike lastnika 
kmetijskega zemljišča nad občinsko cesto ( Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov RS ) in se pričeli dogovarjati glede 
sanacije celotnega plazu. Namreč v elaboratu je strokovnjak obdelal celoten plaz, kar pomeni, da je predvidel 
sanacijo kmetijskih terasastih površin, kakor tudi vmesne nekategorizirane občinske ceste. Navedena ocena 
vrednosti sanacije se torej nanaša na celotno območje vpliva plazu. Na sestanku je bilo še rečeno, da se pogovori 
nadaljujejo in da se pred tem poiščejo še druge možnosti racionalizacije sanacijskih ukrepov (glede na podano 
vrednost sanacije iz elaborata, za katero so se vsi strinjali, da je zelo visoka). Sklad si je za potrebe ugotovitve 
dejanskega stanja na terenu in predloga sanacije plazu pridobil še dodatno strokovno mnenje, na podlagi katerega 
naj ne bi šli v sanacijo terasastih površin, ker je to neekonomično. Glede na to, da je parc. št. 2477/1 k.o. Biljana, 
na kateri je prišlo do plazenja, oddana v zakup in da je bilo iz pridobljenega geotehničnega sanacijskega elaborata 
ugotovljeno, da je vzrok za nastanek plazenja novo napravljen vinograd, je sklad dne 5.1.2024 zakupnika in hkrati 
investitorja pozval k pisni opredelitvi glede sanacije plazu.         
Glede sanacije obcestnega zidu smo na občini menili, da je pri posegu smiselno zagotoviti prostor za bodočo 
razširitev občinske ceste oziroma za kolesarski pas, kar pomeni, da se nova podporna konstrukcija – kamnita zložba 
zamika za cca 1,5 m od roba obstoječega cestišča na kmetijsko zemljišče v lasti sklada. Za to seveda potrebujemo 
pravico graditi od sklada, kar pomeni, da je potreben dogovor s skladom. Glede pokrivanja stroškov sanacije še ni 
dogovorjeno, ker smo pričeli tudi z dogovori za finančno pomoč države pri sanaciji plazu v okviru interventnega 
zakona za odpravo posledic poplav in zemeljskih plazov. Dogovarjanje je torej v teku. Predvidevamo lahko, da 
poseg sanacije ne bo tako obsežen kot je bilo obdelano v elaboratu, seveda je to odvisno tudi od dogovora z 
državo. Trenutno sanacija ni izvedljiva zaradi razmočenosti terena, za to je potrebno počakati na sušno obdobje. V 
tem času je potrebno skleniti dogovor z državo ter z ostalimi vpletenimi v tej zadevi. 

2. USAD NA LOKALNI CESTI V KOZANI: Usad se je zgodil čisto na robu vozišča, praktično se je odlomil rob ceste. 
Zadevo si je na licu mesta ogledal geomehanik – geolog in podal poročilo. Trenutno se zaključuje projektna 
dokumentacija za izvedbo kamnite zložbe. Izvedba del bo možna v kratkem. Natančna ocena sanacije še ni 
podana, v izdelavi je projektantski predračun. (Groba ocena sanacije znaša od 20.000 do 30.000 €) 

3. PLAZ NA LOKALNI CESTI V VEDRIJANU (STARI PLAZ): Vdrto cesto se je že pred več leti zasilno popravilo - nadvišalo 
in asfaltiralo brez izvedbe podporne konstrukcije oziroma kamnite zložbe. Lansko leto je bil izdelan načrt za 
izvedbo kamnite zložbe v dolžini cca 80 m z oceno stroškov cca 110.000 €; za izvedbo drenažne kanalizacije v 
dolžini cca 600 m je predvidenih cca 90.000 € plus stroški asfaltacije ceste. Zaradi pomanjkanja sredstev 
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razmišljamo o sanaciji po fazah (npr. 1. faza: cca 40 m kamnite zložbe in pripadajoča drenažna kanalizacija ter 
asfalt; ocena cca 75.000 €). 

4. PLAZ V NASELJU VIŠNJEVIK: Plazi nedostopno poraščeno strmo pobočje med dvema cestama, plaz širine cca 14 m 
in dolžine cca 20 m drsi proti spodnji javni poti za Gradno. Dežurna služba je po večjih nalivih večkrat očistila blato 
s cestišča; čakamo na ogled s strani geomehanika, ki bo podal ukrepe za sanacijo; trenutno sanacija ni možna, ker 
je teren razmočen in blaten. Potrebno je stalno opazovati in po potrebi čistiti vozišče ali v skrajnem slučaju zapreti 
cesto. Obveščena je bila tudi civilna zaščita. Sanacija je možna v sušnem obdobju brez padavin. 

5. USAD NA POBOČJU NAD JAVNO POTJO V GRADNO: Usad se je zgodil zelo visoko na strmem pobočju nad 
omenjeno potjo, na robu kmetijskega zemljišča. Material, ki je zdrsnil na cesto je dežurna služba takrat očistila.  
Zadeva miruje in je potrebno opazovanje.  

6. USAD OZIROMA PORUŠITEV STAREGA KAMNITEGA OBCESTNEGA SUHOZIDA NA HUMU: Ob lokalni cesti na Humu 
se je pred leti podrl stari kamniti suhozid. Redarska služba je takrat odstranila ruševine in nekaj zemljine. Brežina 
sicer stoji stabilno, vendar je v bodoče potrebno obnoviti podrti in poškodovani del starega zidu. Pred obnovo je 
potrebno izdelati projekt za izvedbo in seveda zagotoviti potrebna sredstva. 

 
Opravljen je bil ogled poškodovanih zidov in sicer na lokacijah Hum, Višnjevik, Dobrovo, Medana proti Ceglemu, Ceglo, 
Gradno, Kojsko in Plešivo. Ocenjena površina zidov obsega cca 800 kvadratnih metrov. Ogledi so zajemali najnujnejše 
točke poškodovanih obcestnih zidov in zajemajo tako delne točkovne, kot delno pasovne sanacije obstoječih zidov. Pri 
popravilih in obnovi se bo dajalo prioriteto najnujnejšim predelom glede na kategorizacijo ceste in zasedenost ceste z 
prometom.  
Ocena zajema obseg kvadrature za: 

• osnovna popravila (vzdrževanje) 

• pasovna popravila (investicijska dela) 
 V kolikor se izkaže, da je na točkovnih predelih potrebno izvesti investicijski poseg, geomehansko rešitev ter izvedbeni 
načrt, se predel obravnava posamično in ni zajet v oceno. V oceni tudi ni zajeta sanacija plazov, kajti le ta se obravnava 
posamično. 
Zaradi nastalih opisanih situaciji se izvajajo redni pregledi poškodovanih obcestnih zidov ter po potrebi tako redna kot 
izredna vzdrževalna dela, kot so čiščenje odvečnega plazovitega nanosa materialov na cestišča, ustrezno označevanje 
in zaščita nevarnega vozišča ter manjše sanacije poškodovanih predelov obcestnih zidov, ki sodijo v obseg rednega 
vzdrževanja javnih občinskih cest. 
V rednem vzdrževalnem obsegu del se bo, v kolikor bo poseg omogočal, popravil točkovno poškodovani kamniti 
obcestni zid na relaciji Dobrovo – Vipolže. Ocenjena vrednost po pregledu znaša cca  4.200,00 EUR z vključenim DDV.  
 
Vilko Prinčič spomni na star plaz na cesti Gornje Cerovo – Vipolže. Cesta je vedno bolj stopničasta in vedno bolj 
nevarna.  
 
Robert Feri pove, da je razbrati, da je problem v zelo starih zidovih saj vsako deževje naredi še toliko večji problem. 
Vprašanje pa se postavlja, ali je občina pripravljena v bližnji prihodnosti vložiti določen denar v sanacijo oz. prenovo ali 
se bo to neprestano krpalo. Drugi problem pa so zelo majhni plazovi. Npr. manjši plaz na Ceglem  je bil zelo na hitro 
saniran s kopačem.  
 
Sebastjan Arčon pojasni, da je plaz na Ceglem bil saniran najmanj trikrat. Kopač je čistil odvečno kamenje, vendar je 
vsako deževje del kamenja spet nasulo.  
 

Ad 8. 
 
Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki preteklega leta Javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka 
Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
Mestna občina Nova Gorica, Občina Brda, Občina Kanal ob Soči, Občina Miren-Kostanjevica, Občina Renče-Vogrsko in 
Občina Šempeter - Vrtojba so ustanoviteljice javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica. Goriška 
knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica je občinam ustanoviteljicam dne 29. 2. 2024 poslala predlog, da se presežek 
prihodkov nad odhodki iz leta 2023, v skupni višini 530,28 EUR, nameni za: 

• nakup IKT opreme (informacijsko – komunikacijska tehnologija). 
Predlog porabe presežka iz leta 2023 je predhodno obravnaval Svet zavoda Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova 
Gorica, na seji dne 26. 2. 2024, in k predlogu podal soglasje.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Javni zavod Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica, Trg Edvarda Kardelja 4, 5000 Nova Gorica, presežek 
prihodkov nad odhodki iz leta 2023, v višini 530,28 EUR nameni za nakup osnovnih sredstev, in sicer: 

• nakup IKT opreme (informacijsko – komunikacijska tehnologija). 
2. Ta sklep začne veljati, ko ga v sprejmejo vse občine soustanoviteljice Javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta 

Bevka Nova Gorica. 

 
Ad 9. 

 
Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev in ravnateljev javnih 
zavodov   
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug  
 
Skladno z 21. členom Zakona o sistemu plač v javnem sektorju (ZSPJS) so javni uslužbenci lahko upravičeni do teh oblik 
delovne uspešnosti: 
-       redna delovna uspešnost, 
-       delovna uspešnost iz naslova povečanega obsega dela in 
-       delovna uspešnost iz naslova prodaje blaga in storitev na trgu. 
 
7. člen Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju določa, da direktorjem v javnih zavodih, javnih agencijah, javnih 
skladih in drugih osebah javnega prava se del plače za redno delovno uspešnost v okvirih, ki jih določa zakon, izplačuje 
enkrat letno na podlagi poslovnega poročila, in sicer za redno delovno uspešnost v preteklem letu. 
 
Višino dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev, direktorjev in tajnikov določi organ, pristojen za njihovo 
imenovanje (22.a člen ZSPJS) na podlagi meril, ki jih določi pristojni minister. 
Nadalje Uredba o plačah direktorjev v javnem sektorju določa, da organ, pristojen za imenovanje direktorja, mora pri 
odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja.  
 
Na tej podlagi je Občina Brda prejela s strani Svetov javnih zavodov, katerih je ustanoviteljica, vlogo za izdajo soglasja k 
izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja oziroma ravnatelja, in sicer: 

1. Svet zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica je podal vlogo za izdajo soglasja k izplačilu dela 
plače za redno delovno uspešnost direktorice, kar je predhodno obravnaval na svoji 23. seji in sprejel sklep, ki 
je vlogi tudi priložen.  

2. Svet zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica je podal vlogo za izdajo soglasja k dodelitvi dela plače za redno 
delovno uspešnost ravnatelja. Vlogi je priložen ocenjevalni obrazec za ugotavljanje delovne uspešnosti 
ravnatelja ter utemeljitev ocene s strani sveta zavoda. 

3. Svet zavoda Ljudske univerze Nova Gorica je prav tako na Občino Brda naslovil vlogo za izdajo soglasja k 
dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorice. Vlogi je priložen ocenjevalni obrazec za 
ugotavljanje delovne uspešnosti direktorice ter sprejeti sklepi sveta zavoda z utemeljitvijo. 

4. Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica je podal vlogo za izdajo soglasja k dodelitvi dela plače za redno 
delovno uspešnost obeh ravnateljev, ki so v lanskem letu vodili zavod.  Vlogi je priložena utemeljitev sveta 
zavoda ter zapisnik seje in ocenjevalni obrazec za vsakega ravnatelja posebej. 

 
Občinski svet kot organ ustanovitelja je zaprošen za podajo soglasij k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorjev in ravnateljev javnih zavodov za leto 2023, kot predlagajo posamezni Sveti zavodov. 
Sprejem predlaganih sklepov ne pomeni dodatnih finančnih obveznosti za proračun Občine Brda. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Glasbena šola Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 
uspešnost v. d. ravnatelja in ravnatelja za leto 2023. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Ljudska univerza Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorice za leto 2023. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno 
delovno uspešnost ravnatelja za leto 2023. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za 
redno delovno uspešnost direktorice za leto 2023. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
Ad 10. 

 
Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Brda za leto 2023 
 
Poročilo predstavi Miloš Protić – predsednik SPV CP Občine Brda.  
 
V letu 2023 je bilo planirano: 

• 2.000 EUR za material in storitve 

• 6.000 EUR za druge operativne odhodke 
Poraba: 

• Material in storitve – 1.867,43 EUR 

• Drugi operativni odhodki – 440,74 EUR (sejnine) 
 

Specifikacija računov: 

• Gregor Vidmar s. p. – 3x triopan šolska pot – 358,68 EUR 

• Branko Leban s. p. – varnostni jopiči 10 kos – 85,40 EUR 

• Gregor Vidmar s. p. – 3x triopan šolska pot – 538,02 EUR 

• Branko Leban s. p. – varnostni jopiči 20 kos – 170,80 EUR 

• Gregor Vidmar s. p. – razno blago za potrebe SPV (čeladica mala za jajček, »ALKO« očala, komplet magnetnih 
prometnih znakov prometnih mali, otroški odsevni telovnik) – 714,53 EUR 

Prejeli smo donacijo v obliki poligona s strani AMD Gorica. 
 
V letu 2023 smo izvedli 5 sej Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
Pregled realiziranih aktivnosti tekočega leta 

• Sodelovanje v preventivni akciji Varnostni pas pod okriljem Javne agencije RS za varnost prometa med 6. in 
12. 3. 2024 

• Vrtec pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo sodeluje pri projektu Pasavček  

• Udeležba na delovnem razgovoru predstavnikov občinskih svetov za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
na območju PU Nova Gorica in predstavnikov PU Nova Gorica, ki je potekal dne 5. 4. 2022 na PU Nova Gorica 

• Sodelovanje na preventivni akciji 13.5.2023 in 14.5.2023 SPVCP MONG s področja hitrosti (sodelovanje z 
vsemi SPVCP severno Primorske) - prisotni v Šmartnem s stojnico 

• Podane pripombe na Načrt varne poti v šolo  

• Pridobitev donatorskih sredstev za nakup zaščitnih čelad za predšolske otroke v višini 500 EUR s strani 
Business Solutions d.o.o. ter donatorska sredstva za nakup poganjalčkov za predšolske otroke v višini 250 EUR 
s strani Elektro Primorska, d. d. 

• Sodelovanje na tradicionalnem dogodku “Goriška kolesari 2023” dne 17. 6. 2023 v organizaciji TD Nova 
Gorica. Na športni prireditvi so sodelovali Javna agencija RS za varnost prometa-AVP, z nacionalno 
preventivno akcijo »Varnost kolesarjev«, občinski SPV-ji; Kanal, Brda in MONG, PP Nova Gorica ter Športno 
društvo Ložice. 

• Objava na digitalnih medijih Občine Brda - Nacionalna preventivna akcija Hitrost - avgust 2024 

• Priprava na prvi šolski dan: 
- naročilo gradiv: plakat Varno v šolo, letak Varno v šolo ter kresničke (Agencija) 
- nabava in postavitev triopan Šolska pot 
- nabava varnostnih jopičev z napisom SPV Brda 
- organizacija prostovoljcev za pomoč pri varovanje otrok na šolskih poteh 

• Sodelovanje na dogodku "Pumpaj Slovenija" - zaključno državno tekmovanje iz kolesarjenja po koloparkih - 
14. 10. 2023 v soorganizaciji ZTKMŠ Brda in s Kolesarsko zvezo Slovenije. 
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• osvežitveni izobraževalni seminar za starejše o CPP 

• Objava na digitalnih medijih Občine Brda - akcije za preprečevanje vožnje pod vplivom alkohola, drog in 
drugih psihoaktivnih snovi v prometu, v obdobju Martinovega vikenda - november 2023 

• Organizacija osvežitvenega predavanja o cestno prometnih predpisih za starejše, dne 15. 11. 2023 v 
soorganizaciji PU Nova Gorica ter v prostorih OŠ Dobrovo 

 
Ad 11. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 12. redne seje  
 
Miloš Protić vezano na odgovor svetniku Feriju pove, da je bila problematika prehoda za pešce ob športnem parku  
Vipolže obravnavana tudi na seji Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Brda. V teku je javni razpis 
za sofinanciranje opozorilnih sistemov COPS v sklopu kampanje »Skupaj za večjo prometno varnost«, kjer znaša znesek 
subvencije 5.450,00 EUR, povprečni strošek občine 1.350,00 Eur, povprečna vrednost celotnega opozorilnega sistema 
COPS@zebra LITE tako znaša 6.800,00 Eur (z DDV). V kolikor bi bili na razpisu uspešni bi lahko s tem sistemom 
zagotovili varnost na omenjenem prehodu za pešce.    
 

Ad 12. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
Vilko Prinčič 
Kdaj se bo ponovno odprla pošta v Kojskem? 
 
Anita Manfreda pojasni, da je bila s Pošto Slovenija d. o. o. podpisna najemna pogodba. V razgovoru z direktorjem je 
bilo rečeno, da bodo pošto za nekaj dni zaprli, da bodo lahko opravili nujna vzdrževalna dela (telekomunikacije, 
elektrifikacije,…), da bodo lahko vse storitve potekale nemoteno. Pozanimala se bo pri pristojnih.  
 
Robert Feri 
1. Na vzpetini iz Ceglega proti Medani, nasproti dovoza k Marjanu Simčiču, po muldi teče kanalizacija (odtočna 

voda), bili so celo odvzeti vzorci vode. Prosi za ogled in ustrezno ukrepanje.  
2. Kontejnersko mesto na Humu (pri Simčiču) – ali je mogoče predvidena nadomestna lokacija, glede na to, da gre 

tukaj za začasno kontejnersko mesto in kdaj je predvidena odstranitev obstoječega kontejnerskega mesta.    
3. Občina Brda je ustanoviteljica ZTKMŠ Brda in glavni financer tega zavoda. Javni zavodi morajo poročila pripraviti in 

oddati do konca meseca februarja. Čudi ga, da na aprilski seji občinskega sveta ni podano poročilo o delovanju 
ZTKMŠ Brda za leto 2023 in finančni plan za leto 2024. Seznanjen je s tem, da je direktorica službeno odsotna na 
Kitajskem. Delegacija šteje veliko število ljudi. Podrobno je seznanjen s programom 5-dnevnega potovanja, kjer pa 
ni zasledil, kje je tu povezava s turizmom.  

 
Franc Mužič poda pojasnilo. Direktorica ZTKMŠ Brda je o tem potovanju, o katerem je imela tudi sama pomisleke, 
seznanila tudi njega. Dobila je vabilo s strani Ministrstva za zunanje zadeve in STO – Slovenske turistične organizacije.  
Na to potovanje sta bili vabljeni dve mestni občini, MO Ljubljana in MO Maribor ter Občina Bled in Občina Brda. Sam 
je smatral, da gre za pomemben obisk na nivoju gospodarstva in turizma in zato se mu je zdelo smiselno, da se tega 
potovanja udeleži. Letno poročilo za leto 2023 bo podano na majski seji občinskega sveta.      
 
Anja Pertovt 
Ali je v prihodnosti v okviru ureditve športnega parka Vipolže predviden tudi bazen oz. ali je kje v bližini športnega 
parka sploh možna izgradnja javnega bazena?  
 

Ad 13. 
 

Realizacija sklepov 12. redne seje 
 
Sklepi 12. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 

Ad 14. 
 
Realizacija sklepov 1. dopisne seje 
 
Sklepi 1. dopisne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
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Seja zaključena ob 20.00.  
 
 
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave 
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                  Anita Manfreda 
 


